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Landbouwsector  -  Diefstallen

Geen enkele maatschappelijke sector blijft gespaard van diefstallen en inbraken, dus ook 
de landbouwsector niet. Dievenbendes laten hun oog blijkbaar vooral vallen op de gps-
systemen en de schermen die zich in de tractoren bevinden. Met het voorjaarswerk 
blijven tractoren al eens buiten op het veld of aan de bedrijfsloods staan, en daardoor 
zouden landbouwers in deze periode regelmatiger getroffen worden door diefstallen. Om 
zicht te krijgen op de omvang van het probleem, heb ik de volgende vragen.

1. Kan de minister op het Vlaamse niveau het aantal diefstallen aangeven dat jaarlijks 
gebeurt op landbouwbedrijven? Graag de cijfers voor de laatste vijf jaren (2017, 
2018, 2019, 2020 en 2021).

2. In welke mate gaat het over louter diefstal of inbraak met diefstal? Bestaan daar 
specifieke cijfers over? Graag ook de cijfers voor de laatste vijf jaren.

3. Zijn er periodes in het jaar waarin er meer diefstallen en inbraken plaatsvinden? 
Welke tendensen zijn merkbaar?

4. Zijn er specifieke acties van het beleidsdomein Landbouw naar de lokale politiezones 
in verband met deze problematiek? Zo ja, welke?

5. Is de Vlaamse verbindingsofficier al ingeschakeld rond deze problematiek? Zo niet, 
zijn daar plannen voor?

6. Zijn er al preventieve en/of sensibiliseringscampagnes opgezet door het departement 
Landbouw? Zo niet, bestaan er plannen ter zake?

7. Is er zicht, ook qua cijfers voor de laatste vijf jaren, in welke mate eigen personeel 
bij deze diefstallen betrokken is?
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1-3.Het Departement Landbouw en Visserij beschikt niet over de gevraagde data. 

4. Het Departement Landbouw en Visserij onderneemt geen acties naar specifieke 
politiezones in het kader van deze algemene veiligheidsproblematiek.

5. De Vlaamse verbindingsofficier is niet ingeschakeld voor deze problematiek en er zal 
tot op heden ook geen initiatief voor worden genomen. 

6. Er zijn nog geen preventieve- en sensibiliseringscampagnes opgezet door het 
Departement Landbouw en Visserij. De bevoegde overheid, met name de Algemene 
Directie Veiligheid en Preventie Federale Overheidsdienst Binnenlandse Zaken, heeft 
daartoe al initiatief genomen met de Be Safe website: https://www.besafe.be/nl

Ook de lokale politiezones ontwikkelen activiteiten.

7. Het Departement Landbouw en Visserij beschikt niet over de gevraagde data inzake 
betrokkenheid van eigen personeel van landbouwbedrijven.

https://www.besafe.be/nl

